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Naast de zusjes Smits is de 27-jarige Nele Antonissen één van de weinige vrouwen die het Belgische
vrouwenhandbal op Europees niveau vertegenwoordigt. Bĳ de Franse ereklasser Mérignac heeft ze
immers een vaste basisstek. Maar de Antwerpse wil nog meer.
“Ik wil inderdaad mee het Belgische vrouwenhandbal nog meer op de kaart brengen en deelname
aan de WK-kwalificaties zou daarin een grote stap zĳn. Tĳdens de kerstvakantie zetten we trouwens
al een eerste stap in die richting, want tĳdens een oefenwedstrĳd zonder veel tactische
voorbereidingen klopten we in Lokeren toch Luxemburg met 32-24, ” vertelt de aanvoerster van de
nationale ploeg.

ʻEERSTE STAP NAAR WK
KWALIFICATIES GEZETʼ

NELE ANTONISSEN

Er wordt blĳkbaar werk
gemaakt van de Black Arrows?
Nele Antonissen: “Inderdaad. Er
is een mooie, groeiende
samenwerking tussen de clubs
van 1ste nationale en de
Damescommissie binnen de
bond. De speelsters die aanwezig
waren, hebben ook een charter
ondertekend, waarin ze meegeven
dat ze wel degelĳk deze campagne
ondersteunen en er werd een soort
fanclub opgericht om ons via de
sociale media kenbaar te maken en
ons financieel te steunen. De club
heet ‘Frands’, een combinatie van
fans en friends.”

Was die eerste kennismaking in
Lokeren een succes? “Ik vind van
wel. Er waren alvast heel wat
supporters met ruime delegaties van
mĳn ex-club Uilenspiegel, van
Evergem en van verschillende
andere clubs. We mochten
inderdaad op hun enthousiaste
aanmoedigingen rekenen. Maar ook
binnen de ploeg leeft het echt om er
iets van te maken en de kansen op
een mogelĳke deelname aan een WK-
kwalificatie reëel te houden, want het
zou van 2005 geleden zĳn dat zoiets
nog gebeurde met de Black Arrows.”

Winst tegen Luxemburg is natuurlĳk mooi, maar hebben jullie nog
tegen andere tegenstanders gespeeld? “Pas op, Luxemburg heeft in
het recente verleden toch al deelgenomen aan kwalificaties en neemt nu
ook deel. Die hebben toch al wel een beetje internationale ervaring. Vorig
jaar zĳn we twee keer geconfronteerd met Italië, dat ook al EK-
kwalificaties speelde. Het werden twee nederlagen, maar het gevoelen
dat er iets in deze ploeg zit, was hoger dan de cĳfers deden vermoeden.
In de tweede match speelden we al heel behoorlĳk. Een kwestie van
wedstrĳdervaring dus ook.”

In tegenstelling tot de mannen, spelen er relatief weinig meisjes in
hoogstaande buitenlandse competities. “Klopt. Buiten mezelf, mĳn
zus-doelvrouw Emma, en Elise Aerts, een linkshandige op de rechterflank
bĳ het Nederlandse V&L , is er niemand. Precies door deel te nemen aan
internationale wedstrĳden kan de aandacht op sommige talentjes
toenemen. Want we speelden in Lokeren met een mix van iets oudere en
veel jonge speelsters, terwĳl een aantal opgeroepen kandidaten wegens
blessures moesten afmelden. Maar wie er wel was, tekende een charter
dat aangaf dat ze er in de toekomst iets van wilden maken. Het zegt toch
wel iets.”

Denk je niet dat de aandacht – en de centen – meer naar de
mannenploeg zal gaan, nadat die zich vorig jaar kon plaatsen voor
het WK? “Ik vind het niet meer dan normaal dat zĳ die aandacht
verdienen. Maar langs de andere kant mogen wĳ toch niet vergeten
worden. Er zou een gelĳkwaardige benadering moeten komen van beide
nationale teams. Hoe lang hebben de mannen er wel niet voor moeten
knokken om zich voor een belangrĳk toernooi te kunnen plaatsen? En dat
terwĳl de meisjes die kansen niet kregen. Ik vind dat het tĳd wordt dat
jonge meisjes ook naar een ploeg als de onze kunnen opkĳken. De
mentaliteit en de cultuur creëren dat handbal ook wel een leuke sport
voor meisjes kan zĳn. Daarom dat ik het ook nuttig vind dat met acties als
Hand2girls en Hands4girls een stap in die richting gezet wordt, want een
stevige onderbouw is nuttig voor de toekomst.”
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Apropos, je zat in Frankrĳk toen de Franse vrouwen zich tot wereldkampioen kroonden…
“Alle speelsters van onze club zaten voor een groot scherm in een zaaltje. Geweldige ambiance! Er
werd aangemoedigd alsof ze er zelf bĳ waren! Misschien was deze periode wel geschikt om
oefenwedstrĳden te spelen tegen ploegen die geen vrouwen leverden voor hun nationale teams.
Maar dat zou allicht geld gekost hebben en ik heb geen idee hoe het daarmee zit.”

In het verleden werd het gebrek aan financiële middelen wel eens ingeroepen als argument
om niet in te schrĳven. Zĳn er deze keer garanties?
“Daar weten wĳ eigenlĳk weinig van. Er werd ons beloofd dat de bond haar uiterste best zou doen,
maar hoe ver dat gevorderd is, moet je niet aan mĳ vragen.”

Over dus naar Dries Boulet, die vanuit de bond op de hoogte is van één en ander. Zĳn er
financies beschikbaar voor de Black Arrows?
Dries Boulet: “Wĳ willen de vrouwenploeg niet opzadelen met loze beloftes. Dat hebben we ook
duidelĳk meegedeeld. Maar ik kan wel zeggen dat we echt al wel enkele stappen in de goede
richting gezet hebben. Ik heb er veel vertrouwen in dat we ons doel zullen bereiken.”

In een persmededeling lieten jullie weten dat nieuwe systemen het iets gemakkelĳker maken
om een ploeg te kunnen inschrĳven. Wat werd daarmee bedoeld?
“Voor het EK zĳn er kwalificatie met 4 ploegen in één poule. Dat betekent 3 uit- en 3
thuiswedstrĳden op één seizoen. Dat is op dit moment financieel onmogelĳk om voor zowel de

heren als de dames te organiseren.
Voor het WK is er echter sinds dit seizoen een wĳziging waarbĳ er niet meer op deze manier
gespeeld wordt, maar met een tornooi op één locatie of één uit- en thuiswedstrĳd. Ook deze
beslissing is er gekomen ten gevolge van landen die het financieel moeilĳk hadden. Op het einde
van het seizoen weten we zeker of deze wĳziging er ook komt voor de dames.
Dit ligt op tafel bĳ de EHF (Europese bond) – net zoals het bepalen van de data en de plaatsen waar
die WK-kwalificaties gespeeld worden. Het zou allicht in het tweede deel van 2024 worden.
Intussen doen wĳ onze uiterste best om het handbal te promoten. Dus ook het vrouwenhandbal.”
Marcel Coppens

Wil jĳ ook de Black Arrows steunen in hun droom om aan de kwalificaties deel te nemen? Word dan
fan, friend, and frand of koop een t-shirt ter ondersteuning !

Meer info via https://www.handballbelgium.be/index.php/3134-2/


